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Forslag nr. Overskrift Kommentar 
 

C-ØP 
10 

Udbetaling af 
aftenskolehonorar 
- opgaven bortfalder 

I henhold til folkeoplysningslovens §12, er 
Ballerup Kommune forpligtet til at varetage 
administrationen i forbindelse med aflønning af 
ledere og lærere ved de aftenskoler, der ikke er 
tilknyttet en landsdækkende organisation, der 
modtager tilskud efter lov om visse spil, lotterier 
og væddemål. 
De aftenskoler vi i dag administrerer for, er 
IKKE tilknyttet en sådan landsdækkende 
organisation, hvorfor vi fortsat er forpligtet til at 
administrere aflønningen. 
 

C-ØP 
06 

Feriefonden/ 
Betaling af 
administration 

Øgede udgifter for feriefonden kan kun indhentes 
ved øget indtjening – dvs. stigning af lejeprisen.  
 
Vi ser feriefondens tilbud om leje af sommerhuse 
til rimelige priser som et væsentligt personale- 
gode for alle kommunens ansatte. For ansatte 
med få midler, kan leje af kommunens sommer-
huse være eneste mulighed for at tage på ferie 
med familien.  
Hvis lejepriserne stiger forventer vi, at færre vil 
benytte sig af at leje, hvilket igen medfører færre 
indtægter for feriefonden. En kedelig spiral, der 
vel i sidste ende kan betyde nedlæggelse af 
fonden. 
Vi henstiller til, at man fortsat gør det muligt for 
feriefonden at udleje sommerhuse til kommunens 
ansatte til priser der ligger væsentligt under det 
øvrige marked for sommerhusudlejning. 
 

S-PL 
02 
 
 

Reduktion i Ballerup 
Kommunes Wuxi-
aktiviteter 

Ved primært at fokusere på samarbejdet med 
Wuxi på skoleområdet kan Ballerup Kommune 
gå glip af de mange forretningsmuligheder, der er 
på sigt for kommunens og regionens erhvervsliv.  
 
Der er ikke overensstemmelse mellem forslaget 
og Bycirklens vedtagne Kina-erhvervsstrategi 
2013-2016, hvor der er fokus på: 
Tiltrækning af kinesiske investeringer og 
erhvervsaktiviteter til hovedstadsregionen 
 

C-EJD 
04 
 
 

Nedlæggelse af 2 
vakante stillinger som 
serviceleder 

Det fremgår af redegørelsen, at nedlæggelse af 2 
serviceleder stillinger kan give uændret 
serviceniveau og bedre service på området. 
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 C- BKE stiller spørgsmål ved dette, idet det er 
opfattelsen, at der mangler service ude i marken. 
Der er flere opgaver som efter centraliseringen af 
servicelederne er faldet ned mellem 2 stole, 
hvorefter det er svært at placere disse. 
 
Såfremt det er fremtiden, at Ballerup Kommune 
skal optimere brugen af lokalerne, så skal der 
bruges flere ressourcer på området omkring 
servicering af disse. Såfremt opgaver ikke bliver 
løst på servicelederniveau er der fare for, at der 
tilgår andre Centre skjulte opgaver. 
 
DIF’s idrætsundersøgelse fra november 2013 
dokumenterer tillige, at foreningsbrugerne, bl.a. 
som konsekvens af en reduceret mulighed for 
direkte personalekontakt vurderer, at service er 
markant reduceret og at der er blevet længere 
mellem forening og kommune. 
 

C-BB 02 / C-BB 04 Boliganvisningen Det er foreslået at det arbejdes med at BK 
overtager 100 % anvisning. Det skal hertil 
bemærkes at kommunen som udgangspunkt har 
ret til 25 % anvisning, og herudover kan aftale op 
til 100 %, men det kræver at boligselskaberne vil 
være med til det. Kommunen hæfter for 
fraflytningsregning, tomgangsleje mv. i de 
boliger der er kommunal anvisning til.  
Usikkerheden om boligselskabernes medvirke 
bør medtages samt økonomisk vurdering af 
følgeudgifter til fraflytning, tomgang mv. 
 

S-UK 
07 og 08 

Nedskæring af 
processtøtte og 
facilitering  
 

Her er ikke reelt tale om reduktion af opgaver, 
men alene om en besparelse i S-UK, der vil give 
øgede opgaver i andre Centre. 

C-BKE 
03 

Foreningsinddragelse Vi ønsker at supplere vores eget 
besparelsesforslag med et ekstra afsnit under 
konsekvenser: 
 Som et led i en forstærket indsats i fht. en større 
inddragelse af frivillige i konkret opgaveløsning 
samt generelt som et element i en bredere 
forankret civilsamfundsstrategi, er der al mulig 
grund til at drøfte en opprioritering af kontakten 
med foreningslivet frem for en nedskalering.  
 

 


